
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 11. september 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1408 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 1408:  

”Ministeren bedes opgøre udviklingen i det samlede antal CT-scannere for årene mel-

lem 2015 og 2018. Opgørelsen bedes opgjort i hver af de fem danske regioner.” 

 

Svar:  

Til at besvare spørgsmålet er der indhentet bidrag fra Sundhedsstyrelsen. Der henvi-

ses til vedlagte bilag for svar på spørgsmålet.  
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